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Technische vragen raad- en commissieleden 

aan het college 
 

Datum indiening : 10 maart 2021 

Registratienummer : E202108651   

 

Onderwerp:  

Aan het college, 

 

Inleiding 

De DOP hechte waarde aan watertappunten in Heerhugowaard. Het openbaar watertappunt 

werd destijds op zondag 31 augustus op het Coolplein door wethouders Monique Stam 

(Duurzaamheid) en Carolien van Diemen (Volksgezondheid) in gebruik genomen. 

 

Vragen 

1. Wanneer is het openbaar watertappunt weggehaald op het Coolpein? 

 

2. Wat waren de overwegingen van de gemeente om het openbaar watertappunt op het 

Coolpein weg te halen? 

 

3. Wanneer komt het watertappunt op het Coolplein terug? 

 

 

Antwoord van het college 

Inleiding 

Het watertappunt is in 2014 geplaatst in het kader van jongeren op gezond gewicht. De 

financiering hiervan kwam van onder andere het Millennium platform. Dit platform is opgehouden 

te bestaan en daarmee werd de financiering van het watertappunt ook stopgezet. 

 

Antwoord 

1. Wanneer is het openbaar watertappunt weggehaald op het Coolpein? 

Het contract met PWN voor dit watertappunt is, na het opheffen van het 

millenniumplatform, in 2017 stopgezet. Het watertappunt zelf is na het afsluiten door 

PWN weggehaald. 

 

2. Wat waren de overwegingen van de gemeente om het openbaar watertappunt op het 

Coolpein weg te halen? 

Omdat middelen niet meer beschikbaar werden gesteld, is het contract bij PWN  

opgezegd. 

 

3. Wanneer komt het watertappunt op het Coolplein terug? 

Als de raad van mening is dat het plaatsen van een watertappunt op deze locatie 

bijdraagt aan het bereiken van haar doelen, kan zij het college de opdracht geven en 

middelen beschikbaar stellen, € 1500 per jaar via een 10-jarig contract met PWN, voor de 

uitvoering hiervan.  

 


